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Parochie van de H. Catharina    

Dorpstraat 34  

6122 CB Buchten                                                                           
 

Verslag van de vergadering van het Parochiecomité van de parochie van de  

H. Catharina op 19 januari 2021 in het Parochiecentrum, aanvang 10:00 uur. 
 
Aanwezig: Mevr.: A. Widdershoven (vz)  

 De heren : M. Savelkoul, J. van de Geer en J. Hermans 
 
Voor aanvang van de vergadering heeft een gesprek plaatsgevonden met Th. Wagemans. 
Het was een constructief gesprek. 
 
1. Opening met gebed. 

De voorzitster opent de vergadering met een kort gebed. 
 

2. Vaststellen volgorde agenda. 
Conform 
 

3. Notulen van de vergadering van 17 november 2020 
Akkoord 
 
 

4. Ingekomen en uitgegane stukken en mededelingen. 

Geen bijzonderheden, zie postlijst 

 

5. Actielijst  

Akkoord 

 

6. Parochiecomité 

a. Schema’s 2021 (Zie bijlagen) 

Akkoord, Ook een overzicht sturen aan de koster 

b. Huispaaskaarsen 

Akkoord, Jac verzorgt dit 

c. Poetsen Parochiekantoor (Zie mail van Jan 17/12) 

Vergadering gaat akkoord  met oplossing zoals geboden door Jan. 

d. Afwijzing begroting 2021 door Bisdom (Info januari, zie mails) 

Er volgt (nog) geen reactie vanuit de Parochie Federatie. Jan houdt vinger aan de 

pols. 

e. Pacht 2021 e.v 

Akkoord met verpachting zoals voorgesteld.. 

f. Afrekening 2020 bloemen e.d. Resi Claus. 

Akkoord, als item in de actielijst opnemen. 

g. Afrekening 2020 Marc Kalkhoven 

Voor dit jaar akkoord met declaratie. Afspraak maken met Marc Kalkhoven voor een 

gesprek over de toekomst. 

h. Toekomst Gemeenschapshuis. 
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Er zal zo spoedig mogelijk, rekening houdende met de corona-richtlijnen, een 

afspraak worden gepland. 

 

 

7. Terugmelding uit: 

8.     Commissie Pastoraal 

 Federatie 

 Dagelijks bestuur 

 

9. Rondvraag en sluiting. 

Ans: 

- Dossier mevrouw De Bont. 

 Jac is hier mee bezig. Mevrouw krijgt op korte termijn antwoord. 

- Huishoudelijk Reglement 

Er moet nog eens naar de bedragen worden gekeken. Ans zal dit nog eens bekijken. 

 

- Kerkhof. 

Zij heeft een reactie ontvangen van mevr. Cox met betrekking tot de brieven over 

verlengen/ruimen. 

Het betreft een graf op het oude gedeelte van het kerkhof. In het verleden zou zijn 

meegedeeld (Né) dat verlenging op het oude gedeelte niet meer mogelijk was. 

Ons is hiervan niets bekend. Jac zal dit in de gaten houden. 

 

Volgende vergadering: 16 februari. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitster de vergadering met dank voor ieders 

inbreng. 

 
 

 


